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Hej vi i Socialdemokraterna vill inkomma med följande politiska initiativ. 

Vi Socialdemokrater vill att förvaltningen till fritidsnämndens nästkommande möte
utreder om det går att avsätta medel för att värma upp de konstgräsplaner som har
förberetts för det under den kommande hösten och vintern. Vi befarar annars att det
uppstår kedjeeffekter även för andra klubbar och idrotter, när de fotbollslag som har
haft träningstider i Quesadatältet ska beredas träningstider på Nacka IP och i
kommunens sport- och idrottshallar.

Martin Hellströmer (S)
Ulf Öberg (S) 
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